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uzasadnienie nie d nia rzeze mnie d kumentu
Radv Nadzorczei pracowniczei spółdzielni Budowlano-Mieszkaniowei

PAN "Akademia" w Warszawie z25 maia2024 roku.

Zasadniczym powodem, dla którego nie podpisałem powyższego dokumentu jest to,

iż od dnia 25 kwietnia 2023 roku nie brałem udziału w pracach i zebraniach grupy
osób, które dokument ten zredagowały i podpisały, uznając ich działania za
niezgodne z prawem, interesami członków Spółdzielni i dobrymi obyczajami,
Okoliczności, w jakich podjąłem decyzję o opuszczeniu posiedzenia Rady
Nadzorczej w dniu 25 kwietnia 2023 r. oraz zaprzestaniu dalszego udziału w pracach
tego gremium, przedstawione zostały w dokumentach, które załączam do niniejszego
uzasadnienia: przygotowanym przez radcę prawnego Społdzielni mec. Marka
Stejblisa opisie posiedzenia Rady Nadzorczej z 't 1 kwietnia 2023 r. oraz
oświadczeniu na temat jego zgodności z przepisami, które przedstawiłem wraz z
członkiem RN Robeńem Pacuszką. Chcę przy Wm zaznaczyć, że zapis na str. 3 tego
sprawozdania, iż byłem "informowany o posiedzeniach i działaniach Rady na

zasadach tożsamych z pozostałym| członkami" nie jest prawdziwy, bowiem
zasadniczym źródłem tego typu informacji nie była procedura terminowego
udostępniania dokumentacji niezbędnej do udziału w pracach organów Spółdzielni.

Zeblane w tym okresie informacje pozwalają mi jednak stwierdzić, że zachowania z
posiedzenia w dniach 11 i 25 kwietnia 2023 roku, byĘ przez tę "kadłubową Radę
Nadzorczą" kontynuowane. Do zachowań tychzaliczyć można między innymi:

Ponawiane próby obstrukcji, a następnie sądowe blokowanie realizacji uchwał
prawidłowo zwołanego XVl Walnego Zgromadzenia Członków Spółdzielni z 12
maja 2023 r., które wszystkie osoby podpisane pod tym sprawozdaniem z
Rady Nadzorczej odwołało bądź nieważność ich wyboru do RN potwierdziło,
Zwołanie w dniu 14 czeruca 2O23 tzw. Walnego Zgromadzenia Członków
Społdzielni przez wadliwie delegowanego w dniu 25 kwietnia 2O23 r do
pełnienia obowiązków zarządu i odwołanego w dniu 12 maja 2023 r ze składu
RN, Pana Wiesława Skrzyńskiego,
Uznawanie w całym okresie sprawozdawczym za pełnoprawnych członków
Rady Nadzorczej osób, które nigdy zgodnie z prawem jej członkami nie by{y
lub które uprzednio złożyły pisemną rezygnację z członkostwa w RN,
Aroganckie, a nawet agresywne, zachowania w stosunku do członków
Spółdzielni, jej pracowników i działaczy, skutkujące duzą rotacją pracowników
i narastającymi napięciami w relacjach z członkami Spółdzie|ni i

reprezentującymi ich Radami Mleszkańców.
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W załączeniu: 2 załączniki.

konrad Leśniak



Warszawa, 28 kwietnia 2023 r.

Do

żarządu

PsBM PAN Akademia

Na prośbę żarządu przedstawiam przebieg posiedzenia Rady Nadzorczej z 11 kwietnia

2023 r.:

11, kwietnia 2023 r, uczestniczyłem W posiedzeniu RN. Na po§iedzeniu, po je8o otwarciu

wiceprzewodniczący Pan Ebeń zrezygnował z funkcji. Doszło do wyboru nowego

Przewodniczącego, którym został Pan Bogusław Węgliński, RN przyjęła porządek obrad. Pkt od

4 do 12 zostały pominięte z powodu braku przygotowanych g.zez Zanąd dokumentów. Do pkt

13 podięto uchwały m.in. uchwałę o zawieszeniu Pana Pawła Zaręby w czynnościach członka

zarządu; do tego punktu nie zgłoszono innej uchwały o zawieszeniu i RN przeszła do realizacji

kolejnych pkt ponądku obrad, które zostały zrealizowane w całości, a RN zakończyła swoje

posiedzenie ustaleniem terminu kołejnego spotkania, jako kontynuacji bieżącego posiedzenia

w celu zrealizowenia pominiętych pkt porządku obrad. W okresie pomiędzy 11 kwietnia 2023

r. a 25 kwietnia 2o23 r. Przewodniczący RN konsultował ze mną moźliwość podjęcia uchwał,

których projekty otrzymalem na maila, oraz zlecono mi przygotowanie uchwał zmierzająrych

do zapewnienia funkcjonowania Spółdzielni. Pan Przewodniczący uzyskał ode mnie

odpowiedź, że podjęcie uchwały m.in. w sprawie zawieszenia Prezesa Zarządu na posiedzeniu

w dniu 25 kwietnia 2023 r. jest niemożliwe z uwa8i na to, iż jest to kontynuacja poprżednie8o

posiedzenia, a więc zgodnie z regulaminem RN niemożliwe jest zmienienia porządku obrad;

koniecznym jest zwołanie nowego posiedzenia zgodnie z fegulaminem. Wówczas Pan

Przewodniczący stwierdził, iż uchwałę tą podda pod głosowanie w pkt,,Sprawy osobowe".

Poinformowałem Go, iż moim zdaniem nie je§t to możliwe, bowiem wcześniej uchwała o

zawigszeniu członka zarządu była wymieniona jako odrębny punkt (ogólny), a do propozycji

porządku obrad załączono wyłącznie uchwałę o zawieszeniu Pana Pawła Zaręby. Nadmienię, że

w przesłanym mi porządku obrad przez Pana Eberta nie ma pkt ,,Sprawy osobowe".

Przewodniczącemu RN przesłalem również projekty uchwał o czasowvm oddelegowaniu



członka RN do zarządu oraz projekt uchwały o zwołaniu Nadzwyczajnego Walnego

Zgromadzenia w celu rozpatrzenia uchwał o zawieszeniu Pana Pawla Zaręby, z informacją, iż

mogą one być głosowane na nowym posiedzeniu, a nie tym przerwanym. Wówczas Pan

Przewodniczący stwierdził, że można posiedzenie z 25 kwietnia 2023 r, trakować Jako nowe, a

nowy porządek obrad wysłał członkom RN z tygodniowym wyprzedzeniem. Poinformowałem

go, iż w kor€spondencii mailowej, zapraszającej Panią Księgową na posiedzenie, stwi€rdził, iż

25 kwietnia 2023 r, odbędzie się druga część posiedzenia z 11 kwietnia 2023 r.

Mając powyższe na względzie uwaźam, iż uchwały o zawieszeniu Prezesa Zarządu oraz o

czasowym delegowaniu członka RN do zarządu są niezgodne z RN i naruszają prawo W stopniu

znacznym, powodującym ich niewaźność. Były to uchwały nieobjęte porządkiem obrad.

Ponadto RN nie obradowała w pełnym składzie.
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Warszawa 27 kwieinia 2023

Oświadczamy również, że przed podjęciem przez Radę Nadzorczą decyzji w sprawie
ewentualnego oddelegowania jednego z jej członków do czasowego pełnienia funkcji
członka Zarządu (§ 14 u§tęp 2 Regulaminu Rady Nadzorczej) opuściliśmy salę obrad
Rady Nadzorczej, zaś do obradu.jących dołączyła Pani Beata Krasuska, któĘ wybór
w czerwcu 2022 do Rady Nadzorczej był wg. ustaleń Zarządu niezgodny z zapisami
§ 47 ustępu 2 w związku z § 6 par. 4 i 5 Statutu Spółdzielni, a więc wszeIkie uchwały
Rady podjęte z jej udziałem mogą byó kwestionowane jako prawnie wadliwe. O
okoliczności tej powiadomiliśmy prowadzącego obrady Przewodniczącego Rady
Pana Bogusława Węglińskiego na początku po§iedzenia w dniu 25 kwietnia br.

Członkowie Rady Nadzorczej PSBlt/i PAN ,,Akademia"
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konrad Leśniak Robeń pacuszka

Oświadczelie

W związku z podjętymi o§tatnio przez Prezydlum Rady Nadzorczej PSBM PAN
,,Akademia" działaniami zmierzającymi do zawieszenia Pani Marleny Drygas w funkcji
Prezesa Zarządu Spółdzielni oświadczamy, źe plojekt uchwały w tej sprawie nie
został nam prawidłowo przedstawiony przed posiedzeniem Rady Nadzorczej w dniu
25 kwietnia br., a jedynie ustnie zreferowany przez Przewodniczącego RN Pana
Bogusława Węglińskiego. Wszelkie twierdzenia o przyjęciu na tym posiedzeniu
takowej uchwały przez Radę Nadzorczą są więc nieuprawnione, a więc dokument
taki nie może miec mocy prawne],


